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سخنگوی دولت اعلام کرد
موافقت ستاد ملی کرونا با حضور تماشاگران

در بازی های تیم ملی فوتبال
ســخنگوی دولت از موافقت ســتاد ملی مقابله با 
کرونا به ریاست رئیس جمهور با حضور تماشاگران در 
بازی های باقی مانده تیم ملی فوتبال ایران در انتخابی 

جام جهانی خبر داد.
به گزارش خبرنگار سیاســی ایرنــا، علی بهادری 
جهرمی روز شــنبه در صفحه شخصی خود در توییتر 
نوشت: ستاد ملی مقابله با کرونا به ریاست رئیس جمهور 
با درخواســت وزارت ورزش و جوانان مبنی بر حضور 
تماشاگر در بازی های تیم ملی فوتبال ایران برای مسابقات انتخابی جام جهانی 
موافقت کرد. سخنگوی دولت تصریح کرد: سقف ورود تماشاگر محدود و رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی ضروری بوده و وزارت ورزش مسئول نظارت بر رعایت 
دستورالعمل ها است.  تیم ملی فوتبال ایران در ادامه مرحله مقدماتی جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر، هفتم و دوازدهم بهمن میزبان عراق و امارات اســت و نهم فروردین 

۱۴۰۱ در ورزشگاه آزادی مقابل لبنان قرار می گیرد.

کریستیانو رونالدو زمان تقریبی خداحافظی اش 
از فوتبال را اعلام کرد

کریســتیانو رونالدو ستاره 
پرتغالی منچستریونایتد اعلام 
کرد که حداقل تا ۴۲ سالگی 
به فوتبالش ادامه خواهد داد. 

فوق ســتاره 36 ساله در 
یوونتوس  از  گذشته  تابستان 
جدا شد و با رقم ۲۰ میلیون 
پونــد بــه منچســتریونایتد 
بازگشــت. قرارداد او تا سال ۲۰۲3 اعتبار دارد، مشخص نبود که آیا این آخرین 
قرارداد حرفه ای رونالدو در فوتبال خواهد بود یا خیر. ستاره سابق رئال مادرید در 
این فصل فراز و نشیب های زیادی را با شیاطین سرخ تجربه می کند. آن ها شروع 
خوبی داشــتند، اما رفته رفته وارد یک بحران بد شــدند که در نهایت به اخراج 
اوله گونر سولشر و روی کار آمدن رانگنیک منجر شد. با این اوضاع من یونایتد، 
بسیاری از رسانه های زرد خبر از جدایی دوباره او از الدترافورد و بازنشستگی اش 
خبر می دادند، اما رونالدو می خواهد تا زمانی که بدنش اجازه دهد، فوتبال بازی 
کند. به نقل از ســایت گل، رونالدو به ESPN گفت: »خوشــحالم از آن دسته 
بازیکنانی می باشم که نشان داده ام طول عمر، یک فاکتور بسیار مهم برای ادامه 
دادن فوتبالم در بالاترین سطح است. از نظر ژنتیکی احساس می کنم 3۰ ساله ام. 
به خوبی از بدن و ذهنم مراقبت کرده ام. اخیرا خواندم که بدن بعد از 33 سالگی، 

می تواند جواب گوی نیازهای شما باشد، اما جنگ اصلی در مغز اتفاق می افتاد.«
»تجربه کردن مســائل گوناگون با تمرکز بر هدف اصلی که همان ماندن در 
بالاترین ســطح است، کار بسیاری سختی می باشد و من در چند سال اخیر این 
کار را انجام داده ام و بیشتر روی ذهنم تمرکز کرده ام. می دانم که بدنم مرا تحمل 
خواهد کرد، زیرا برایش احترام خاصی قائلم. می خواهم بفهمم که می توانم تا ۴۰، 
۴۱ و یا ۴۲ ســالگی می توانم بازی کنم یا نه، اما مهم ترین هدفم، لذت بردن از 

لحظات حال حاضر زندگی ام است.«

ادعای یک رسانه محلی؛ سویا در اندیشه 
جذب عابدزاده

یک رسانه اسپانیایی مدعی 
شــده که عملکرد دروازه بان 
ایرانی تیم پونفرادینای اسپانیا 
را  باشگاه سویا  توجه مدیران 

جلب کرده است. 
پایگاه خبری اینفوبیرســو 
از رســانه های شهر پونفرادای 
اسپانیا مدعی شد که باشگاه 
سویا نسبت به جذب امیر عابدزاده دروازه بان ایرانی تیم پونفرادینای تمایل دارد. 
طبق اعلام این ســایت عملکرد خوب عابدزاده ۲8 ساله با پیراهن پونفرادینا در 
فصل جاری توجه مســئولان باشگاه آندلســی را جلب کرده است. در حالی که 
ســایت ترنســفرمارکت ارزش عابدزاده را ۱.5 میلیون یورو تخمین زده، سایت 
اینفوبیرســو درباره ارائه پیشنهادی 3.5 میلیون یورویی به پونفرادینا گمانه زنی 

کرده است.

عشق قدیمی خیانت کرد
 اخراج شوچنکو از جنوا پس از ۲ ماه

ستاره  شوچنکو«  »آندری 
اســبق تیم فوتبال آث میلان 
بعد از شکست مقابل این تیم 
در جام حذفی فوتبال ایتالیا، 
از هدایت تیم جنوا برکنار شد.
به گزارش ایرنــا، با اعلام 
باشگاه جنوا، آندری شوچنکو، 
ستاره اســبق تیم فوتبال آث 
میلان و تیم ملی اوکراین به دلیل کسب نتایج ضعیف، پس از حضوری ۲ ماهه 
از سمت سرمربیگری این تیم برکنار شد. شوا که پیش از این با تیم ملی اوکراین 
نتایج خوبی را کســب کرده بود نتوانســت در جنوا تغییری ایجاد کند و آنها را 
بحران خارج کند. او در ۱۱ بازی رسمی در لیگ و جام حذفی هفت باخت، سه 
تســاوی و تنها یک برد را تجربه کرد تا میانگین پیروزی اش کمتر از ۱۰ درصد 
باشد. او در آخرین دیداری که هدایت جنوایی ها را به عهده داشت در مرحله یک 
هشتم نهایی کوپا ایتالیا با نتیجه سه بر یک مغلوب تیم اسبقش میلان شد. جنوا 
در حال حاضر رتبه نوزدهم جدول رده بندی ســری آ را به خود اختصاص داده 
است. آنها پیش از شوچنگو رتبه هفدهم را در اختیار داشتند و داویده بالاردینی 

سرمربی شان بود.

حذف زودهنگام باهر و رهبری
از جام جهانی سابر گرجستان

دو شمشیرباز ایران در جدول مقدماتی جام جهانی سابر گرجستان بازی خود 
را واگذار کردند و حذف شدند. 

به گــزارش ایســنا، در نخســتین روز از رقابت های انفــرادی جام جهانی 
شمشیربازی ســابر مردان در گرجستان، سابریست های ایران رقابت خود را در 

بخش انفرادی آغاز کردند.
محمد رهبری، محمد فتوحی و فرزاد باهر  از مرحله گروهی توانستند صعود 
کنند که فتوحی مستقیم به جدول 6۴ نفره رفت اما رهبری  و باهر راهی جدول 

مقدماتی شدند.
در دور نخست جدول مقدماتی، فرزاد باهر بازی خود را واگذار کرد و رهبری 

هم در دور دوم شکست خورد.
 علی پاکدامن هم به دلیل رنکینگ بالا در جدول اصلی رقابت می کند.

نتایج سابریست های ایران تا این لحظه به شرح زیر است:
مرحله گروهی

- محمد رهبری: ۴ پیروزی و ۲ شکست
- فرزاد باهر: 3 پیروزی  و 3 شکست

- محمد فتوحی: 5 پیروزی و ۱ شکست
 فتوحی مستقیم به جدول 6۴ نفره رفت اما دو سابریست دیگر راهی جدول 

مقدماتی شدند.
دور نخست جدول مقدماتی:

فرزاد باهر۱۴ – تام سِتس از فرانسه ۱5
محمد رهبری۱5 – رحمان علی از قزاقستان۱۱

دور دوم جدول مقدماتی:
محمد رهبری ۱۲ - کریستین راب از مجارستان ۱5

رنکینگ سابریست های حذف شده ایران:
8۴- محمد رهبری

۱۱۱- فرزاد باهر

اخبار کوتاه

مراســم بدرقه تیم ملی فوتبال زنــان اعزامی به جام 
ملت های آسیا صبح روز شنبه با حضور رئیس فدراسیون 

فوتبال و سرمربی تیم ملی فوتبال ایران برگزار شد.
به گزارش ایرنا، مراســم بدرقه تیم ملــی فوتبال روز 
شــنبه در کمپ تیم های ملی فوتبال بــا حضور دراگان 
اسکوچیچ  و وحید هاشمیان ســرمربی و مربی تیم ملی 
فوتبال ایران، شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون 
و فریده شجاعی نایب رئیس فدراسیون بسکتبال و جمعی 

از پیشکسوتان فوتبال کشور برگزار شد.
در ابتدای این مراسم مرسم مریم ایراندوست سرمربی 
تیــم ملی فوتبال زنان گفت: حضــور در جام ملت ها یک 
رویا بود و مراســم بدرقه امروز اتفاق خوبی بود. مهم ترین 
نکته درباره دختران فوتبال ایران امید است که فدراسیون 

فوتبال این امید را نهادینه کرد.
وی افزود: من از ســال 88 سرمربی تیم ملی در همه 
رده ها بودم و این شــرایط را ندیدیم. در آن ســالها برای 
استفاده از زمین های فوتبال اولویت با فوتبال مردان بود. 
ســپس، الهام فرهمند بازیکن تیم ملی فوتبال با تشکر 
از مســوولان فدراسیون گفت: تمام شــرایط را برای من 
فراهم کردند تا با وجود آنکه فرزندم تازه متولد شد، اما در 
تمرینات حضور یابم و با انگیزه در این رقابت ها  شــرکت 

کنم.
در حاشیه این مراسم، حسین کلانی از بزرگان فوتبال 
ایران بــا آرزوی موفقیت برای تیم بانــوان فوتبال اظهار 
داشــت: تیم ملی فوتبال زنان بدعت گذار هستند. در تمام 
رشــته های محتلف قهرمانان ما با تمام کمبودها همیشه 

رفتند و با موفقیت بازگشتند.
جام ملت های فوتبال زنان آسیا از 3۰ دی تا ۱۷ بهمن 
بــا حضور ۱۲ تیم به میزبانی هند برگزار می شــود. ایران 
که برای نخستین بار ســهمیه حضور در این مسابقات را 
به دســت آورده، در گروه اول با هند، چین و چین تایپه 

همگروه است.
برنامه مسابقات تیم ملی زنان ایران در مرحله گروهی 

به وقت تهران:
پنجشنبه 3۰ دی ساعت ۱۷:3۰، ایران - هند
یکشنبه 3 بهمن ساعت ۱3:3۰، ایران - چین

چهارشنبه 6 بهمن ساعت ۱۷:3۰، ایران - چین تایپه
مرحله نخست مسابقات در سه گروه چهار تیمی برگزار 

می شود.
گروه اول: هند، چین، چین تایپه و ایران

گروه دوم: استرالیا، تایلند، فیلیپین، اندونزی
گروه سوم: ژاپن، کره جنوبی، ویتنام، میانمار

تیم هــای اول و دوم هــر گروه و ۲ تیــم برتر از میان 
تیم های ســوم گروه ها به مرحله بعدی مســابقات صعود 

می کنند.
ابلاغ پیام رئیس جمهور به تیم ملی فوتبال بانوان

معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری پیام رئیس 
جمهور را به تیم ملی فوتبال زنان ابلاغ کرد.

به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری ، انسیه خرعلی، 
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور ضمن حضور در 
مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال بانوان به جام ملت های آسیا 
بــه میزبانی هند، پیام رئیس جمهور را ابلاغ کرد و گفت: 
آقای رئیس جمهور ســلام ویژه خود را به بانوان ورزشکار 
و افتخار آفرینان ورزشــی رسانده، توفیق تیم ملی بانوان 

ایران را از خداوند منان طلب کرد و گفتند:
»نتیجه این مســابقات هر چه باشــد صــرف حضور 
دختران ایران زمین در عرصه مسابقات بین المللی ضمن 
رعایت شعائر اســلامی مایه افتخار و مباهات آحاد مردم 

ایران است.

دعــای خیــر همه ما بدرقــه راه شماســت. امیدوارم 
همچون همیشه بدرخشید و دیده به راهتان هستیم.«

دراگان اسکوچیچ نیز در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال 
بانوان به جام ملت های آســیا گفت: اگر فکر می کنید   که 
من کم تر از اســطورهای فوتبال ایران احساساتی هستم و 
احساساتی می شوم، اشتباه می کنید. بابت کاری که کردید 
افتخار می کنم چون بــرای اولین بار در فوتبال ایران بود. 
زمیــن تمرین تان به جایی که من کار می کنم نزدیک بود 
و می دیدم که با چه روحیــه ای تمرین می کردین. گاهی 
وقت ها حسودی می کردم چون انرژی تمرین شما بی نظیر 

بود.
وی افزود: بابت کارهایی که تا به الان کرده اید تشــکر 
می کنــم و مطمئنم در ایــن تورنمنت کارهــای بزرگی 

می کنید. 
بــه خانــم ایراندوســت ارادت دارم چــون می دانــم 
سرمربیگری چیست و چه مسئولیتی دارد. مسئولیتی که 
روی دوش شماســت روی دوش من هم هست و از شما 

قدردانی می کنم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال گفت: امیدوارم الگویی که 
شــما به دختران ایــن مملکت داده ایــد را ببینم و باعث 
شود دختران بیش تری به سمت فوتبال بیاید. یکبار دیگر 

می گویم به شما افتخار می کنم و از رئیس فدراسیون هم 
تشــکر می کنم که به فوتبال زنان اهمیت می دهد. منتظر 

خبرهای خوب از سمت شما هستم.
ایراندوست: این مراسم بدرقه و حمایت باعث 

خرسندی تیم ما است
ســرمربی تیم ملی فوتبال بانوان در مراسم بدرقه تیم 
ملــی فوتبال بانوان تاکید کرد در مســابقات شــخصیت 

دیگری از تیم ملی بانوان در زمین فوتبال می بینید.
بــه گــزارش گروه ورزشــی مــردم ســالاری ، مریم 
ایراندوســت، ســرمربی تیم ملی فوتبال بانوان در مراسم 
بدرقــه تیم ملی به جام ملت هــا گفت: این یک رویا برای 
من بود وقتی همیشــه می دیدم از فوتبال مردان حمایت 
می شــود و بــه خوبی بدرقه می شــود، همیشــه ته دلم 
می گفتم ای کاش ورزش زنان هم این حمایت را داشــته 
باشد. امروز این اتفاق، باعث خرسندی دختران تیم ما بود.

وی افزود: امید مهمترین چیزی اســت که تیم ما الان 
دارد و ایــن امید را فدراســیون فوتبــال، عزیزی خادم و 
موسوی در وجودمان نهادینه کرده اند. من همیشه دغدغه 
برابری داشتم و برای رفع تبعیض جنسیتی تلاش کردم. 
در ایــن هشــت ماه که با فدراســیون آقــای عزیزی 
همــکاری کرده ام تا الان این شــرایط را ندیده ام. ما قبلا 
به اردو می آمدیم و اولویت اســتفاده از زمین های شماره 
۱، ۲ و حتــی چمن مصنوعی با مردان بود و حتی در تیم 
جوانان دو روز مجبور شدیم در خوابگاه بمانیم چون زمین 
نداشــتیم. روز اول که آمدم حرف از قرارداد نزدم و فقط 

دو چیز خواستم. 
اول اینکه تیم ملی در خوابگاه نباشد و مثل مردان در 
هتل اسکان داده شــود و دوم اینکه مثل لباس مردان به 

زنان هم لباس بدهند. خوشحالم که وعده نبود.
ایراندوســت ادامه داد: از فدراسیون فوتبال الگوبرداری 
کنیم چون فقط به فوتبال اختصــاص پیدا نمی کند. اگر 
برابــری درنظر گرفته شــود مطمئن باشــید دختران در 

میادین بین المللی افتخارآفرینی می کنند.
ســرمربی تیم ملی بانوان در پایان گفت: این قول را از 
طرف تمام بازیکنانم می دهم که شــخصیت دیگری را در 
زمین فوتبال می بینید. ای کاش که ۹۰ دقیقه بازی ایران 
با هند، چین و چین تایپه را ببینید که فوتبال دخترانتان 

برای پرچم، کشور و فدراسیون چه کار می کنند.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس پیگیر پرداختی های عجیب 
کارگزار برند به ســازمان لیگ شــد. به نقل از مهر، صادق 
درودگر عضو هیأت رئیسه سازمان لیگ فوتبال مدعی شد 
کارگزار اسپانسری باشگاه پرســپولیس ۴۲ میلیارد تومان 
به ســازمان لیگ پرداخت کرده کــه 33 میلیارد تومان آن 
بابت ۱۱ دیداری است که این تیم تبلیغات محیطی را اجرا 
خواهد کرد. با این حســاب ۹ میلیارد تومان به پرسپولیس 
بدهکار می شــویم که حدود 3 میلیــارد از این مبلغ بابت 
مطالبات کریســتین اوساگونا توسط ســازمان لیگ به این 

بازیکن پرداخت خواهد شد.
درودگــر در حالی از اجرای زودهنگام تعهدات باشــگاه 
پرسپولیس در قبال این سازمان پرده برداشت که بازیکنان 
و مربیان این تیم بابت عدم دریافت طلب های خود ناراضی 
هستند. مبلغ قابل توجه کارگزار برند پرسپولیس با دستور 
مجید صدری به حساب ســازمان لیگ واریز شده است اما 
هنوز سندی در این زمینه منتشر نشده تا ابهام درباره نحوه 
همکاری کارگزار فصل جاری ســرخ ها با ســازمان لیگ و 
شخص درودگر به عنوان رئیس کمیته بازاریابی و اقتصادی 

بر سر جای خود باشد.
ابهام در پرداخــت زودهنگام حق ســازمان لیگ بابت 
تبلیغات محیطی در حالی جدی تر از همیشه شده که مجید 

صدری از سرپرستی باشــگاه پرسپولیس کنار رفت تا رضا 
درویش به عنوان مدیرعامل روی کار بیاید. مدیرعامل جدید 
سرخپوشان نیز در تعجب از این موضوع منتظر پاسخ بخش 
حقوقی باشگاه و سازمان لیگ درباره مبالغ جابجا شده است. 
صدری در حالی پرداخت پول اوســاگونا را به عهده سازمان 
لیگ گذاشــته و مبلغی به مراتب بیشتر از بدهی ۹6 هزار 
دلاری به همراه پنج درصد سود آن را به این مجموعه واگذار 
کرده است که مهاجم نیجریه ای پیشین پرسپولیس با وجود 
اولتیماتوم وکیل خود هنوز به پولش نرسیده است. از سوی 
دیگر درویش در بررسی اولیه میزان دریافتی های باشگاه از 
کارگزار ســال جدید به این نتیجه رسیده که پرداخت پول 
به ســازمان لیگ به هیچ وجه جزو اولویت ها نبوده است و 
سایر باشــگاه ها نیز این کار را بازی به بازی انجام می دهند 
اما صدری اصرار به پرداخت آن تا پایان فصل به طور یکجا 
داشته اســت. این در حالی است که طبق اعلام یحیی گل 
محمدی میزان پرداختی باشگاه از ابتدای فصل به بازیکنان 
تیم حدود ۱5 درصد علاوه بر تســویه حساب قراردادهای 

فصل گذشته بوده است.
با اســتناد به مصاحبــه درودگر می توان گفت باشــگاه 
پرســپولیس نزدیک به ۲5 درصد از پول قراردادهای فصل 
جاری بازیکنان خود را یکجا به ســازمان لیگ واگذار کرده 

است تا حالا اینگونه با مشکل روبرو شود.
بیژن ذوالفقار نســب عضو جدید هیأت مدیره باشــگاه 
پرســپولیس درباره این موضوع گفت: قصــد داریم درباره 
این موضوع اســتعلام بگیریم تا دلیل این کار را بدانیم. باید 

بدانیم موضوع چیســت و به طور دقیق وارد موضوع شویم. 
پرسپولیس با مشــکلات فراوان مالی روبرو است و نباید با 
بی تدبیری باعث دلخوری اعضای تیم شویم و هواداران که 

اعتبار برند باشگاه هستند را ناراحت کنیم.

 عضو کمیته فنی مســابقات کشــتی آزاد 
قهرمانی کشــور گفت: برخی از نفرات بعد از 
شکست دیگر در وزن کشی شرکت نکردند و 

فدراسیون باید با آنها برخورد کند. 
به گــزارش خبرگــزاری فــارس، مجید 
خدایی در مورد مســابقات قهرمانی کشور که 
چهارشــنبه تا جمعه هفته گذشته در گرگان 
برگزار شد، اظهار داشت: چندین سال بود که 
همه کارشناسان و کشــتی دوستان از سطح 
کیفی مســابقات قهرمانی کشور گلایه داشته 
و می گفتنــد کــه این رقابت هــا رنگ و بوی 
خــودش را از دســت داده و از اعتبار افتاده 
اســت. خوشــبختانه با چرخه ای که تعریف 
شد، قهرمانی کشور فراتر از مسابقات گذشته 
و مثل انتخابی تیم ملی برگزار شــد. تمامی 
قهرمانان غیر از 6 کشــتی گیری که مدال آور 

بودند در این رقابت ها حضو پیدا کردند.
وی ادامه داد: یکی از مســائل مهم حضور 
جوانانی با ســن پایین در قهرمانی کشور بود. 
خیلی از شــرکت کنندگان با ۱8-۱۹ ســال 
ســن در مسابقات کشوری بزرگسالان کشتی 
گرفتند و این اتفاق خوبی برای آینده کشتی 

کشور خواهد بود.
 برخی استان ها مانند سابق نیستند

ســرمربی پیشین تیم ملی جوانان با اشاره 
به عملکرد استان ها در مسابقات کشوری، به 
برنامه دایره طلایی گفت: بعضی از اســتان ها 
متاســفانه چند سالی هســت که مثل سابق 
خودشــان نیستند مثل لرســتان یا خراسان 
رضــوی که البته علل مختلفــی هم دارد، اما 
کرمانشاه امســال حرکت رو به جلو داشت و 

اتفاق خوبی را رقم زد.
همچنیــن همدان هــم همینطــور بود. 
مازندران که چند ســالی هست با اختلاف از 
بقیه استان ها جلوتر است. اگر نتایج تیمی را 
نگاه کنید، مازندران با ۱65 امتیاز اول شــد و 
تهران صاحب ۱۰3 امتیاز و در جایگاه بعدی 
قرار گرفت. این اختلاف حائز اهمیت اســت. 
یک مورد دیگر هم اینکه ما سه کشتی گیر در 
کشوری داشــتیم که برای اولین بار در دایره 
تیم ملی معرفی شــدند، رضــا مومنی در 5۷ 
کیلــو، داریوش حضرتقلی پــور در 6۱ کیلو و 
محسن مصطفوی در 86 کیلو که بسیار خوب 
عمل کردند. امیدوارم این نفرات در قهرمانی 

آسیا هم نتایج خوبی بگیرند.
فدراسیون با کسانی که در وزن کشی 

شرکت نکردند، برخورد کند
وی با اشــاره به ۱۹ کشــتی گیری که در 
مسابقات کشــوری وزن کشی نکردند، تصریح 
کرد: از این تعداد سه نفر روی باسکول آمدند 
اما هر چه تلاش کردند سر وزن نرسیدند، ۱6 
نفر دیگر که در بین آنها نفراتی دیده می شدند 
که عضو تیم های ملی در جهانی و آسیایی هم 
بوده اند، بعد از شکست دیگر وزن کشی نکردند 
که این اصلا کار شایسته ای نبود و فدراسیون 
حتما باید تصمیم گیری قاطعی در مورد این 
نفرات داشته باشــد. این هم بی  احترامی به 
مسابقات بود و هم به هیات و استان شان. این 
همــه هیات ها برای جایگاه تیمی در قهرمانی 
کشــور تلاش می کنند اما به این شکل امتیاز 
یــک وزن از دســت می رود. تیــم تهران دو 
کشــتی گیر در این لیست داشــت که حتی 
شانس کسب عنوان ســومی را داشتند واین 

روی امتیاز تیمی آنها تاثیرگذار بود.
بازنده ها نباید جدول را به هم بزنند

خدایی افزود: کشــتی گیر ما نباید با یک 

باخت کنار بکشــد. هــزار و یک اتفاق ممکن 
است رخ دهد و این بارها هم اتفاق افتاده که 
نفر سوم یک مســابقه عازم رقابت بین المللی 
شــده و برای نفرات اول و دوم مشکلی پیش 

آمده است. امیدوارم این یک بدعت در کشتی 
نشود که بازنده ها مسابقه را رها کرده، جدول 
را به هم بزنند و مردم را از تماشای کشتی های 

زیبا محروم کنند.

برگزاری مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال زنان 

معمای صدری در سازمان لیگ

 بازیکنان پرسپولیس طلبکارند سازمان لیگ بدهکار

خدایی: فدراسیون باید با کشتی گیرانی که وزن کشی نکردند، برخورد کند، بازنده ها نباید جدول را به هم بزنند 

روســای برخی از هیات های اســتای تکواندو کشور در 
نامــه ای به وزیر ورزش و جوانان خواســتار بررســی دقیق 

شرایط مجمع انتخاباتی این فدراسیون شدند.
به گزارش ایرنا، در این نامه آمده است: انتخابات رئیس و 

هیات رئیسه فدراسیون تکواندو در تاریخ ۱5 دیماه با حضور 
5۷ نفر از اعضای مجمع در محل سالن فارسی آکادمی ملی 
المپیک برگزار و آقای هادی ســاعی بــا ۲۹ رای به عنوان 
رئیس فدراسیون معرفی شد اما از روز بعد از مجمع ابهاماتی 
در فضــای مجازی و بین اعضای مجمع در خصوص صحت 
انتخابات مطرح و اعلام شــد که آقای هادی ســاعی موفق 
به کســب حداکثر مطلق آرا نشده است. از اینرو تعدادی از 
روسای هیات ـهای تکواندو اســتانی طی نامه هایی خواستار 

بررسی دقیق موضوع و احقاق حق شده اند.
طبق بند یک ماده ۱5 اساسنامه فدراسیون های ورزشی 
مصوب ۱5/۲/۱۴۰۰ هیات وزیران انتخاب رئیس فدراسیون 
با رای اکثریت مطلق اعضای حاضر در مجمع بایستی اتفاق 
بیافتد و همچنین بر اســاس بند ۱۷ ماده یک دستورالعمل 
شــرایط اختصاصی نامزدهای دارای وثاقت و امانت و نحوه 
ثبت نام و رای گیری برای داوطلبان پست های هیات رئیسه 
فدراســیون تکواندو مصوب 8/8/۱۴۰۰، حداکثر مطلق آرا 
برابر با نصف بعلاوه یک رای اعضای حاضر تعریف شده است.
از این رو به نظر می رســد با توجه به حضور 5۷ نفر در 
مجمــع و نصف این عدد که معادل 5/۲8 می شــود. نصف 

بعلاوه یک رای برابر 5/۲۹ رای می باشد و با توجه به اینکه 
در انتخابات نیم رای وجود ندارد و همچنین قوانین ریاضی 
که عدد پنج )در اینجا نیم( برای اعداد فرد به سمت بالا گرد 
می شود، واضح است که رئیس منتخب بایستی حداقل 3۰ 
رای کسب می کرده است و با وجود کسب ۲۹ رای،  معرفی 
رئیس فدراســیون خلاف قوانین بوده است و اشتباه صورت 

پذیرفته است.
شایان ذکر است که این تفسیر چندین سال است که در 
وزارت ورزش و ادارات کل اجرا میشود، بعنوان مثال قبلا و 
در انتخابات فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی به تاریخ 
۱6 بهمن ۱3۹۹، اتفاق مشــابهی رقــم خورده که با وجود 
بالاتــر بودن رای یک کاندیدا در دور اول انتخابات، به دلیل 
کســب نکردن حداکثر مطلــق آرا)در آن دوره آقای مازیار 
ناظمی در دور اول ۲۰ رای از 3۹ رای را کسب نمود(، منجر 

به رای گیری مجدد در دور دوم انتخابات گردید.
لذا از حضرتعالی خواهشــمند است به جهت پاسداشت 
حقوق خانواده بزرگ تکواندو در خصوص توقف صدور حکم 
و انجام بررســیهای تکمیلی و اعمال قانون، دستور مقتضی 

صادر فرمایید.

درخواست برخی از روسای هیات های استانی تکواندو از وزیر ورزش


